
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 03.01.2022 r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Nielegalnie wprowadzonej nowej organizacji ruchu w ciągu ulicy Sarniej.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu pismem z dnia 17.12.2021r. Starosta Karkonoski poinformował Pana o
wprowadzeniu oznakowania poziomowego w ciągu ulicy Sarniej niezgodnie z obowiązują-
cymi przepisami

PYTANIA :
 

1. Kiedy zostanie usunięte nielegalne oznakowanie poziome w ciągu ulicy Sarniej?

2.  Jakie  zostanie  wystosowane w tej  sprawie  pismo do  podmiotu,  który  wprowadził  to
oznakowanie niezgodnie z prawem (proszę o kopie pisma) ?

Załącznik:
-pismo Starostwa ZRD.7126.4.2021 z dnia 17.12.2021r.

Grzegorz Kubik
..........................

 


